
 Oslo kommune 
 Bydel Østensjø 

 Bydelsadministrasjonen
 

 
 

Protokoll 1/13 
 

 
Møte: Råd for funksjonshemmede  
Møtested: Bølerlia 2, store møterom  

Møtetid: Tirsdag 12. februar 2013 kl. 17.30     
Sekretariat: 90686434  
 
 
Møteleder: Gudrun Holmøy  
   
Tilstede: Gudrun Holmøy 

Harald Eide 
Roger Storslett, A 
Anne-Gro Stenstad møtte som vara for Mona E. Rønning 
Elin Hermansen møtte som vara for Unni Groll 

 

   
Forfall: Mona E. Rønning  

Unni Groll 
 

   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Else-Berit Momrak  
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Eventuelt 
 
 
 
 
 



 ii

 Åpen halvtime      Mads Lindahl, medlem i BMK og i bydelens trafikkutvalg, 
                  orienterte om arbeidet med trafikkplan for bydelen og inviterte rådet for  

        funksjonshemmede og enkeltpersoner til å komme med innspill til planen. 
        Tips og innspill sendes til sekretær for trafikkutvalget, Eigil Lunden, 

                                eigil.lunden@bos.oslo.kommune.no 
 
 

mailto:eigil.lunden@bos.oslo.kommune.no
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Sak 1 /13    Godkjenning av innkalling 1/13 
Innkalling 1/13 ble enstemmig godkjent.  
 

Sak 2 /13    Godkjenning av protokoll 8/12 
Protokoll 8/12 ble enstemmig godkjent. 
 

Sak 3 /13    Informasjon fra administrasjonen 
Spesialkonsulent Else-Berit Momrak informerte om følgende:  

 Alternativ transportordning til treffsentrene er under etablering.  
 Sykehjemsetaten har varslet at intermediærenhetene i Oslo nedlegges fra 01.07.2013. 
 Fylkesmannen gjennomfører tilsyn i bydelen med vedtak og iverksettelse av tjenestene 

støttekontakt, BPA, barnebolig, aldershjem og avlastning.. 
 

Sak 4 /13    Årsberetning og årsstatistikk 2012 Bydel Østensjø 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Årsberetning 2012 for Bydel Østensjø godkjennes 
2. Årsstatistikk 2012 for Bydel Østensjø tas til orientering 

 
Gudrun Holmøy la fram følgende forslag til merknad: 
RFF har merknad til at det ikke er en koordinerende enhet for unge og voksne 
funksjonshemmede/utviklingshemmede 18+. Det er et stort behov for et familiesenter for 
gruppen 18+. Man har erfaring med at familieveiviser prosjekt har vært svært vellykket i 
forhold til at familier med barn 0-17 har fått møte hverandre, utveksle erfaringer og hatt stor 
glede og nytte av det og er videreført i ordinære tjenester/tilbud. Det er svært viktig at 
unge/voksne 18+ m. fam blir inkludert i tilsvarende tilbud.  
 
RFF synes at årsberetningen 2012 er oversiktlig og gir et detaljert og godt bilde av arbeidet 
som gjøres i bydelen.  
 
RFF mener at årsstatistikken er lite leservennlig på grunn av utforming og skriftstørrelse.  
 
Votering 
Enstemmig 
 
RFF vedtak 

1 Årsberetning 2012 for Bydel Østensjø godkjennes. 
2 Årsstatistikk 2012 for Bydel Østensjø tas til orientering 
 
RFF har følgende merknader til saken:  
RFF har merknad til at det ikke er en koordinerende enhet for unge og voksne 
funksjonshemmede/utviklingshemmede 18+. Det er et stort behov for et familiesenter for 
gruppen 18+. Man har erfaring med at familieveiviser prosjekt har vært svært vellykket i 
forhold til at familier med barn 0-17 har fått møte hverandre, utveksle erfaringer og hatt 
stor glede og nytte av det og er videreført i ordinære tjenester/tilbud. Det er svært viktig at 
unge/voksne 18+ m. fam blir inkludert i tilsvarende tilbud.  
 



RFF synes at årsberetningen 2012 er oversiktlig og gir et detaljert og godt bilde av 
arbeidet som gjøres i bydelen.  

 
      RFF mener at årsstatistikken er lite leservennlig på grunn av utforming og skriftstørrelse.  
 

Sak 5 /13    Oppfølging av brukerundersøkelse psykisk helse 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Oppfølging av brukerundersøkelse psykisk helse 2012 tas til orientering. 
 
Votering 
Enstemmig 
 
RFF vedtak 
Oppfølging av brukerundersøkelse psykisk helse 2012 tas til orientering. 
 
RFF bemerker at svarprosenten er svært lav til tross for at den er høyere enn i 2011. RFF er av 
den oppfatning at bildet ikke er reelt. Det er et sterkt ønske om at det jobbes med å motivere 
brukere og pårørende til å svare. Det er ønskelig å vite hva svarprosenten på landsbasis er til 
sammenligning.  

Sak 6 /13    Høring: Endringer i Oslo kommunes politivedtekt §§2-1 
og 2-2 

 
RFF har følgende uttalelse i saken 
RFF er tilfreds med at Liebe Rieber-Mohn og Rina Mariann Hansen fra arbeiderpartiet har tatt 
opp denne saken og kommet med ny presiserende ordlyd i aktuelle paragrafer. RFF støtter de 
nye forslagene i §§ 2-1 og 2-2 som det fremgår av sak 6/13. 
 

Sak 7 /13    Rapport uanmeldt tilsyn - Abildsø sykehjem avd. 
Østensjø 07.12.2012 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Abildsø sykehjem, avd. Østensjø 07.12.2012 og 
Sykehjemsetatens uttalelse tas til orientering. 
 
Votering 
Enstemmig 
 
RFF vedtak 
Rapport fra uanmeldt tilsyn ved Abildsø sykehjem, avd. Østensjø 07.12.2012 og 
Sykehjemsetatens uttalelse tas til orientering. 
 
RFF har følgende merknad til saken:  
RFF mener det bør vaskes hver dag i Abildsø sykehjem avd. Østensjø, spesielt lørdag og 
søndag fordi man da sannsynligvis har mest besøk fra pårørende. RFF etterlyser svar på pkt 4 
fra Sykehjemsetaten. De har kun svart på pkt 3 og 5. 
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Eventuelt 
 Priser 2013 på TT-reiser – RFF reagerer på den store økningen i egenandel . Gudrun 

Holmøy kontakter det sentrale rådet for funksjonshemmede om hva som gjøres i 
saken.  

 Handlingsplan for mennesker med nedsatt funksjonsevne – RFF ønsker å delta i dette 
arbeidet ved Gudrun Holmøy. 

 
 
Bydel Østensjø, 12.02.2013 
 
 
 
Gudrun Holmøy /s      Else-Berit Momrak /s 
leder        sekretær 


